
Ahoj Karle, milí přátelé,  

  

po zralé úvaze jsem se rozhodl postavit se k suché odpovědi z VV výboru poněkud rázněji. Prosím 

Karla o tlumočení mého stanoviska na nejbližším zasedání VV. Nadále se mnou můžete počítat jako s 

poradcem, kdykoliv to budete potřebovat. 

  

Zde je má reakce na zápis VV: 

  

Na svém březnovém zasedání obdržel VV ČSJ můj otevřený dopis poukazující jednak na neobvyklý 

průběh nominace rozhodčích na významné závody ČSJ a také na dlouhodobě neutěšený stav během 

přidělování pořadatelských práv pro MČR na moři. 

Jediným výstupem na tento dopis je strohé a nepravdivé konstatování v zápise z tohoto zasedání, že 

VV pouze schválil návrh nominací vzešlý z KR v souladu se směrnicí C1 bez udání jakýchkoliv důvodů a 

dalšího vysvětlení. 

 

Je zcela nezpochybnitelné, že o mojí nominaci rozhodnul VV daleko dříve a to ještě před zasedáním 

KR, navíc pod silným vlivem iniciativně vnesených informací o uplynulém MČR pocházejících z 

anonymních zdrojů. Během zasedání KR už jen řešila podružný problém nalezení mé náhrady. 

 

Druhým kritizujícím aspektem mého otevřeného dopisu je dlouhodobá ignorace návrhů řešení v 

oblasti přidělování pořadatelských práv, které opakovaně podávala ČANY z pozice subjektu 

pověřeného v souladu se Soutěžním řádem ČSJ hlasem poradním ve věci námořních závodů. Tuto 

poměrně širokou zájmovou skupinu čítající několik set aktivních členů zastupuji. 

 

Za této situace odmítám, aby moje jméno bylo nadále jakkoliv spojováno s obdobně přehlíživými 

rozhodnutími sledující očividně tendenční zájmy komerčně či jinak zainteresovaných subjektů těsně 

navázaných na některé členy VV, a žádám tímto VV o uvolnění z funkce člena KK ČSJ. Neshledávám 

jediný důvod, proč bych měl věnovat své úsilí a osobní morální kredit na podporu obdobných praktik. 

  

Děkuji, Petr Sládeček 


